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)יו"ר   נתן בורנשטיין )יו"ר( , רוני אייכל) מזכיר( , סאלו חרץ, עת חורב, רני ברנע ורונן לקר  נוכחים:

 נבחר( 

שיחל תפקידו לאחר הכנס השנתי של האיגוד,    "כיו"ר חי"ש נבחר "הועד ברך את רונן לקר להיבחרו  -  

2023    

 2011 בנושא שבץ מוח מ רפואה   עדכון חוזר מנהל   .1

לביצוע עדכון של   והירתמותם סרג'יו ושלומי פרץ  עבודם הקשה והברוכה של     הועד שיבח והוקיר את 

   . העדכון נעשה 20211מ של חוזר מנהל רפואי של משרד הבריאות בתחום של טיפול בשבץ מוחי 

. טיוטת המסמך הועברה  2022בהלימה עם דוח הועדה לבחינת מקצוע הרפואה שהוגש למנכ"ל ב 

 לנוכחים בישיבה ולסגנית ראשת חטיבת הרפואה במשרד הבריאות)ענבר צוקר( להערות והארות. 

: לאחר שתתקבלנה ההערות של ענבר צוקר יופץ המסמך בין מנהלי יחדות שבץ המוח  החלטה 

 ערותיהם/ן . לה

 - פגישה מועצה מדעית בעניין "התמחות בתחום של נוירורדיולוגיה פולשנית". 2

יימה ישיבה בהר"י בנוכחות נציגי המועצה המדעית)פרופ' משה  קהת 23.2.23ב , נתן ורני  עדכנו כי  

נש( ונתן  סלעי ולילךאבירם(, נציגי מצנתרי המוח) שאדי ג'יהאשן , רונן לויטה , שני קלמנוביץ וטלי יו

 ורני כנציגי חי"ש לדיון בהחלטת משרד הבריאות להכיר בצנתורי מוח כהתמחות. 

כרגע  ואפשרות ריאלית שאין מקום   ו והסכימו לם הבינו כאך ענייני שבסופו   אחרי דיון סוער  התקיים 

מספר  העובדה כי אין איגוד לרדיולוגיה פולשנית , לאור ,  התמחות בתחום הזה בישראל קיים ל

לזה אח  אין  הגדולים. בנוסף,   במרכזים אפילו נמוך יחסית   פעולותהשל נפח ו מצנתרים קטן יחסית 

 יד . - התמחות באף תחום כירורגי למעט כף -בארץ לא קיימת תת ,  ורע בארץ ובעולם 

 לאור האמור לעיל הוחלט בסיכום הישיבה  כי:  

  לעיל שעליו יחתמו וסוכמו  אמרו  מנומק בנידון ברוח הדברים שנמכתב  המצנתרים יוציאו  .1

 .   םמצנתרי יותרש מהכ

תוכל לגבש  שלנוירורדיולגיה פושלנית  חברה מולטידיסיפלינרית  להקים הוצע   , בנוסף .2

 השתלמות לצנתורי מוח.  תקריטריונים להשתלמות עמיתים 

מצנתרים  הוירולוגים הנ מוח בתוך חי"ש כאשר  להקים חוג של מצנתרי ץ ממליועד חי"ש  .3

 חברים שלא מן המנין. נתרים מתחומים אחרים כמצחברים והינם 

    הנחיות בנושא דמם תוך מוחי   .3

    מרכז הנושא כיו"ר הועדה הינו איתן אוריאל.

 קיימת התקדמות בנידון.    רני ברנע עדכן את חברי הועד כי

 יג.  ,רני ברנע ואסף הונ מולד  'רמיאיתן אוריאל)יו"ר( ג  חברי הועדה הינם : 

 2023מסודר כדי לסיים את כתיבת ההנחיות בשנת  מלץ לקבוע לו"ז הו החלטה: 

   עדכון  - כנס שנתי . 4

 שהינם:   שידונו ויוצגו בכנס  עיקרייםה נושאים קביעת הד"ר ברנע מציין התקדמות בא.  

 . המטולוגיה ושבץ מוחי  - יהיה   המרכזיים  אחד הנושאים . 1 



  .  ESOנשיא  PETER  KELLYה   תינתן הרצאה מוזמנת על ידי   .  2

 ₪.   30000של  כ  לות  ע  . סימלוציה. גם השנה מתוכנן לקיים בית ספר לשבץ מוח באמצעות  3

 .  במושב  המתוכנן של מיקרים מיוחדים   GAMES OF STROKEרונן לקר המליץ לבצע . 4 

5 .E-SAP -Action Plan Europe trokeS 

של כל מציגי   2023לצרץ, 24-26יתקיים מפגש פיזי בריגה , לטביה ב  ESOמסגרת פעילות ב

 ) כולל ישראל( שידון בנושא של מדיניות שבץ מוח באירופה.   ESOהמדינות החברות ב 

ופיעה  תוכנית הכללית המהעד כה התקיימו דיונים וירטואלים שדנו בנושאים שונים במסגרת 

 הם נתן בורנשטיין ורני ברנע .   SAP-Eחי"ש ב . נציגי ESOבאתר 

. מאחלים לו הצלחה ויצוג בכבוד של  ESOרני ברנע יהיה נציג ישראל במפגש  הממומן על ידי 

 חי"ש והאיגוד הנוירולוגי במפגש זה.

 2023אסטרטגיה ותכנית פעולה עתידית של חי"ש . 6

"עם הפנים  -בתכנית אסטרטגית של פעילות חי"ש לשנים הקרובות הוצע לקיים בקרוב דיון 

לאן?" . הועלתה אפשרות לקבל שרותי ייעוץ בנידון מהחברה אשר נותנת שרותי יעוץ  

 אסטרטגי לאיגוד. -אירגוני

 שבץ מוחי",   מטופלי  עברות שלל "ה וועדה  ה  .7 

אשותה של דר' נת חורב העלתה את הנושא הכאוב שאין התקדמות בעבודת הועדה ברע

טאוב ממשרד הבריאות . הנושא החשוב והכאוב  "תקוע" זה זמן רב ולא -סיגל ליברנט

מציינת  התקדמות בנושא. ד"ר חורב  התקיים דיון משמעותי לפתרון הבעיה מזה זמן  רב ואין כל 

 מסודר ואפשר לעשות זאת במהירות ובעלות לא גבוההעברות"  ה שחייב לקום "חמ"ל 

 באחריות נתן  -לזמן דיון דחוף בנידון בעם ראשי חטיבת הבריאות במשרד הבריאות   :החלטה

 

 רשם: רני אייכל ונתן בןרנשטיין 


